## 

布里斯本 天阁爵氏





#### 1 槟城-中转城市-布里斯本 (机上用餐)

集合于槟城国际机场出发前往 昆士兰州首府-布里斯本。

\*\*夜宿于机上



抵达后,前往布里斯本城市观 光包括市政府广场, 唐人街, 旧财政部大楼, 南岸公园。随 后前往库塔山观赏美景. 接着, 自由购物于皇后购物中心。

\*\*夜宿于布里斯本



**3 布里斯本-天阁露玛(早午晚餐)**海洋哺乳类动物公园,海洋水族 今天,乘船从布里斯班霍尔特馆,主题公园。晚间,享用龙 街码头到天阁露玛。抵达后, 享用午餐于天阁露玛度假村。 接着,前往沙漠体验之旅包括 四轮驱动车及滑沙。晚间,您 可以体验喂海豚(视天气允许) \*\*夜宿于天阁露玛度假村

# 体验喂海胆

#### 4天阁露玛 (早餐)

早餐后,全天自由活动于天阁 露玛度假村。您可以自费体验 乘坐直升机, ATV 四轮驱动摩 托车,乘船观看鲸鱼等等。

\*\*夜宿于天阁露玛度假村

5天阁露玛-黄金海岸 (早午晚餐)

今天,乘船从天阁露玛到布里 斯班霍尔特街码头。接着, 前往参观天堂农庄,这里是一个 真实的澳洲农场给游客有机会体 验传统的澳大利亚地道文化。享 用自助午餐于天堂农庄。过后前 往海港城购物中心。晚间,享 用晚餐于 Hard Rock 餐厅。

\*\*夜宿于黄金海岸

#### 6 黄金海岸 - 海洋世界 -黄金海岸(早晚餐)

今天,前往海洋世界这是一个 虾晚餐和每人一只鲍鱼。

\*\*夜宿于黄金海岸

### 7 黄金海岸-布里斯本-

中转城市-槟城(早/机上用餐) 早餐后, 自由活动一直到达 时间送往机场乘搭国际航班 飞往家园。

\*\*夜宿于机上

8 中转城市-槟城 行程结束



备注: 2022 至 2023 年里出发的团 体旅行, 行程内容与团费, 将依据 各国的 2019 冠状病毒以及当地入 境的最新政策与措施而有所变动。

**	1	费	: <u>為</u>	TIE.	费	B	Ŧ	橥	费	*

团费	:	
出发日期	l:	

一个星期之内亲自莅临本公司提交护照与携带手提电话申请澳洲签证。 不在指定时期之内办理澳洲签证,而导致签证被拒绝或无法如期获得签证申请,旅客必须承担附加手续 费包括机票,住宿及本公司费用等

\*已取得澳洲签证的旅客, 因随团的家庭成员 机票,住宿及本公司费用等)

備注:上述行程僅供參考,原則上本公司盡量保持行程不變,然而正確行程依據當地接待社按當時的 行程變動或而外的費用,本公司將恕不負責一切的責任。團員若被移民廳拒絶入境或驅逐出境 每位旅客受促購買旅游保險



## 於旅遊有限公司

14-B, Aboo Sittee Lane, 10400 Penang

GOLD COAS BRISBANE TANGALOOMA









Desert Safari Tour

1 Penang – Transit City-Brisbane (MOB) Depart from Penang to the capital of Queensland - Brisbane.

\* \*Overnight onboard

2 Brisbane (LD)

Arrival at Brisbane, proceed to visit Brisbane city tour includes King George Square, City Hall, Chinatown, Treasury Building, Southbank Parkland. After that, enjoy the beautiful scenery at Mt Coot-tha. Continue to explore Queen Street Mall Shopping

\*\*Overnight at Brisbane

3 Brisbane - Tangalooma Resort (BLD) Today, proceed to Brisbane's Holt Street Wharf take ferry to Tangalooma Resort. Upon arrive, enjoy lunch at Tangalooma Resort, Then, tour start with Desert Safari Tour included 4WD **Desert Safari Tour and Sand Tobogganing**. At night, you may experience Wild Dolphin Feeding (if weather permitted).

\*\*Overnight at Tangalooma Resort

4 Tangalooma Resort (B)

After breakfast, free at own leisure at Tangalooma Resort. You may also join optional tour such as Helicopter ride. ATV Quad bike on the beach. Whale Watching Cruise & etc.

\*\*Overnight at Tangalooma Resort

5 Tangalooma – Gold Coast (BLD) Today, Transfer back from Tangalooma to Brisbane's Holt Street Wharf by ferry. Then, transfer to Paradise Country Farm. Paradise Country Farm is an authentic Aussie farm giving visitors the opportunity to experience the traditional Australian bush culture. Enjoy buffet lunch at Paradise Country Farm. Then, transfer to Harbour Town Factory Outlet for shopping. Tonight, enjoy dinner at Hard Rock Cafe. \*\*Overnight at Gold Coast

6 Gold coast - Seaworld- Gold Coast (BD) Today, transfer to **Seaworld**. Seaworld Is a marine mammal park, ceanarium, and theme park. It includes rides, animal exhibits and other attractions. and promotes conservation through education and through the rescue and rehabilitation of sick, injured or orphaned wildlife. Tonight, enjoy Lobster Dinner and Whole Abalone for each person.

\*\*Overnight at Gold Coast

7 Gold Coast – Brisbane – Transit City (B/MOB) After breakfast, free time at Gold Coast until time to transfer to International Airport for your flight to Penang.

\*\*Overnight onboard

8 Transit City - Penang End of Tour.

Remarks: For all group travelling on year 2022 until 2023, travel itinerary and tour fare will subject to change depending on the latest Covid-19 policies, local immigration polices and safety measures of each countries.

Tour Fare:	
Departure Date:	

\*\*Visa Fee & Service Fee by own expenses\*\*

#### Remarks:

\*Once deposit has been paid, it is mandatory for customer to bring their passport and mobile phone to apply Australia visa within a week, without prior notice. Any reason that caused Australia visa being rejected (include but not are not limit to submission delay, passport expired, incomplete documentations), Forever Travel will not hold liability on additional expenses incurred such as flight rescheduling, hotel accommodations, ground arrangements, and processing fees.

If tour cancellation of a family / friends / relative group which caused by visa rejection in one of their group members, they must bear all expenses incurred such as penalty charges of air ticket, hotel accommodations, ground arrangement cancellations, and service charges resulted by cancellation.

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment ary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are adviced to purchase travel insurance for travelling period.